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https://www.100test.com/kao_ti2020/337/2021_2022__E6_88_91_E

7_94_A8_E4_BA_8C_E5_c107_337138.htm 终于考完了,由于要

回学校,所以拖到现在才写一些东西.我是8月28日考完的,北京

鼎钧大厦,上午11点. 我的题目是 31. Money spent on research is

almost always a good investment, even when the results of that

research are controversial. 另一道题是大概是什么人是如何来规

范自己的行为的,具体的记不清了. Argument是 194.A recent

study suggests that people who are left-handed are more likely to

succeed in business than are right-handed people. Researchers

studied photographs of 1,000 prominent business executives and

found that 21 percent of these executives wrote with their left hand.

So the percentage of prominent business executives who are

left-handed (21 percent) is almost twice the percentage of people in

the general population who are left- handed (11 percent). Thus,

people who are left-handed would be well advised to pursue a career

in business, whereas people who are right-handed would be well

advised to imitate the business practices exhibited by left-handers 考

试时可以早一点去,早去早考不用很着急,带着学生证,身份证,

人就可以了. 填誓言的时候可以建议用圆珠笔,我用钢笔就填

了两次,怕印不过去. 鼎钧大厦就在出了人大西门向背在盛唐

饭店这一边,不过还得向北走,很容易找的. 人大西门往南过乐

一座立交桥继续走在一群楼里有一个小南庄招待所,就在城乡

超市旁边. 正式写作文前会有很多问题,只有填笔考地点是重

要的,考后天四所大学是有用的.总的来说,大家不要紧张. 我是



大概花了二[1] [2] 下一页 100Test 下载频道开通，各类考试题

目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


